

Title (en)

Multipurpose storing furniture.

Title (de)

Möbelstück mit einem einstellbaren System zum Anordnen entsprechend dem Verwendungszweck.

Title (fr)

Meuble à système de rangement, adaptable aux utilisations.

Publication

**EP 0087999 A1 19830907 (FR)**

Application

**EP 83400321 A 19830215**

Priority

FR 8203264 A 19820226

Abstract (en)

Transformable storing furniture (3) equipped with removable racks (11) having a G-shaped cross-section, the flat top and the flat vertical rim of this G being provided with openings intended to receive hooks for suspending removable supports (12), for horizontal shelves (4), and removable supports (12) having an F-shaped cross- section, the edges which extend the head and the tail of this F being folded outwards in order to form, respectively, suspension hooks. Application to refrigerated furniture for the storage, freezing and display either of confectionary or of other food products. <IMAGE>

Abstract (fr)

Meuble à système de rangement transformable (3) muni de crémaillères amovibles (11) ayant une section transversale en G dont le sommet plat et le rebord vertical plat de ce G sont pourvus d'ouvertures destinées à recevoir des crochets de suspension des supports amovibles (12) pour rayons horizontaux (4), et de supports amovibles (12) ayant une section transversale en F dont les bords qui prolongent la tête et la queue de ce F sont rabattus vers l'extérieur pour former respectivement des crochets de suspension. Application à un meuble réfrigéré pour la conservation, la congélation et la présentation soit de la pâtisserie soit d'autres produits alimentaires.

IPC 1-7

**A47B 57/30; A47B 57/52; F25D 25/02**

IPC 8 full level

**A47B 57/30** (2006.01); **A47B 57/52** (2006.01); **F25D 25/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A47B 57/30** (2013.01); **A47B 57/52** (2013.01); **F25D 25/02** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] US 3177988 A 19650413 - RAYMOND COSTANTINI ANTHONY, et al
- [A] US 3264049 A 19660802 - PETERSON CARL A
- [A] FR 1580543 A 19690905

Cited by

CN103499180A

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB IT NL

DOCDB simple family (publication)

**EP 0087999 A1 19830907**; FR 2522257 A1 19830902; FR 2522257 B1 19880219

DOCDB simple family (application)

**EP 83400321 A 19830215**; FR 8203264 A 19820226